

dlu 8829

1100089084



LP 46 FPE 2 2009



1100089084

Projek pertubuhan peladang Negeri Pahang PASFA): impak sosioekonomi peladang di daerah Kuantan / Nurul 'Ain Salehudin.

PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU (UMT)
21030 KUALA TERENGGANU

1100089084		

Lihat Sebelah

HAK MILIK
PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH

**PROJEK PERTUBUHAN PELADANG NEGERI
PAHANG (PASFA) : IMPAK SOSIOEKONOMI
PELADANG DI DAERAH KUANTAN**

**NURUL ' AIN BINTI SALEHUDIN
SARJANA MUDA EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**LAPORAN KERTAS PROJEK INI MERUPAKAN
SEBAHAGIAN DARIPADA KEPERLUAN UNTUK
MENDAPATKAN IJAZAH SARJANA MUDA
EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU**

(UMT)

2009

PENGAKUAN

Saya akui kertas projek (EKN 4399A/B) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber lain yang telah saya jelaskan rujukannya melalui senarai rujukan yang telah dilampirkan.

Tarikh : 26 APRIL 2009


.....
NURUL 'AIN BINTI SALEHUDIN

UK14057

DECLARATION

I hereby declare that this project paper (EKN 4399A/B) is the result of my own investigation and findings, except where otherwise stated other sources are acknowledged by giving explicit references is appended.

Date: 26 APRIL 2009


.....
NURUL 'AIN BINTI SALEHUDIN

UK14057

PENGHARGAAN

Assalamualaikum W.B.T.

Segala puji dan sanjungan hanya kepada Allah serta selawat dan salam kepada junjungan Rasullullah S.A.W. Syukur Al-hamdulillah kerana dengan taufik dan hidayah-Nya saya dapat menyiapkan laporan projek tahun akhir yang telah diamanahkan kepada saya.

Terlebih dahulu saya mengucapkan jutaan terima kasih yang tidak terhingga kepada Cik Noor Haslina Mohamad Akhir selaku penyelia kertas projek ini. Beliau sentiasa meluang masa untuk membimbing dan memberi dorongan serta pendapat bagi menyiapkan laporan projek ini. Kesudian beliau amat dihargai.

Setinggi-tinggi penghargaan dan jutaan terima kasih saya ucapkan kepada kakitangan pengurusan Pertubuhan Peladang Negeri Pahang (PASFA) dan Lembaga Pertubuhan Peladang (LPP) yang telah banyak membantu saya untuk menyiapkan laporan projek tahun akhir saya. Tidak dilupa juga kepada ahli atau peladang PASFA yang banyak membantu saya dan kerjasama mereka dalam menyiapkan laporan ini

Ribuan terima kasih juga saya ucapkan kepada ibu bapa dan keluarga saya yang banyak memberi galakan dan dorongan sehingga saya dapat menyiapkan laporan projek ini. Terima kasih juga kepada teman-teman seperjuangan.

Saya juga bersyukur kerana dapat menyiapkan laporan projek tahun akhir ini dengan jayanya, disamping memperoleh manfaat serta dapat menimba ilmu pengetahuan semasa menyiapkan laporan tahun akhir ini.

Akhir sekali saya ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada sesiapa juga yang terlibat dalam membantu saya menyiapkan laporan ini. Segala pertolongan anda semua akan menerima balasan yang baik daripada Allah hendaknya. Amin.

Sekian, terima kasih.

ABSTRAK

Kajian ini menilai projek Pertubuhan Peladang Negeri Pahang terhadap sosioekonomi peladang di daerah Kuantan. Analisis Diskriptif dan model regresi digunakan dalam kajian ini. Dalam kajian ini, ia melibatkan empat pembolehubah bebas iaitu keuntungan atau prestasi projek perladangan sebagai pembolehubah bersandar, tiga pembolehubah bebas iaitu jumlah modal saham, nilai projek perladangan dan nilai khidmat kejenteraan ladang. Kajian menunjukkan sebelum ini sektor pertanian telah diabaikan dan kurang diberi perhatian tetapi realiti sebenarnya sektor pertanian mempunyai potensi yang tinggi untuk dimajukan melalui kepelbagaian yang terdapat dalam sektor ini. Sektor pertanian mampu meningkatkan kadar pertumbuhan dalam jangka panjang bagi sesebuah negara berasaskan pengetahuan yang dimiliki oleh negara tersebut contohnya dari segi kepakaran dalam teknologi bioteknologi. Penggubal dasar dalam sesebuah negara berkecenderungan menggubal polisi bagi meningkatkan pertumbuhan dalam sektor pertanian. Di akhir kajian, beberapa cadangan telah dikemukakan untuk meningkatkan sektor pertanian.

Kata kunci : Keuntungan atau prestasi projek perladangan, jumlah modal saham, nilai projek pertanian, nilai khidmat kejenteraan ladang.

ABSTRACT

This study investigates the impact of Pahang State Farmers Association project to the farmer's socioeconomic in Kuantan. Analysis descriptive and regression model have been used in this paper. There are four variables in this paper that are profit or plantation project performance as a dependent variable and three independent variables which comprises the are amount of share capital, value agricultural project and service value farm's mechanization. Research showed previously agriculture sector had been neglected and not given enough attention but matter of fact reality agriculture sector having high potency to be developed through diversity resides in this sector. Non-traditional agriculture requires investment in infrastructure and knowledge and therefore, that it the potential to increase the economic growth rates. Policy makers in developing countries, such as Malaysia tend to develop the macroeconomic policies to enhance the manufacturing sector especially related to the agricultural sector. Finally, some suggestions have been identified to increase the performance of agricultural sector in Malaysia.

Key words: Profit or plantation project performance, amount of share capital, value agricultural project and service value farm's mechanization.